GROUP VISA CHECKLIST
团组签证审核清单
You do not have to provide original documents when you lodge your application, but if you choose to, please provide a copy along with the original.
在递交申请时可以不提供申请材料的原件。 如果您选择提供原件，请同时提供原件和复印件。
	Form and Fee

表格和申请费用
	Applicant check
申请人打勾
	VAC check
签证申请中心打勾
	INZ check
新西兰移民局打勾

	A completed Visitor’s Visa Application Form and supporting documents in accordance with the Visitor’s Visa General Checklist, for each applicant included in the Group
填写好的访问签证申请表和与访问签证普通类审核清单一致的支持性文件，团组中每个申请人一份
	
	
	

	Applications Fees for each applicant included in the Group
团组中每个申请人申请费
More information about fees can be found on the office and fees calculator.  
更多申请费用信息，请参阅office and fees calculator.
	
	
	

	A completed Group Visa Form for New Zealand (INZ 1021) and a completed Additional Group Visa Form for New Zealand (INZ 1022) if there are more than 12 visitors included in the Group.
填写好的新西兰团组签证申请表(INZ 1021)和新西兰团组签证补充申请表(INZ 1022)[若团组访问申请人多于12人]
	
	
	


Declaration by Applicant/申请人声明:
I confirm that I have only supplied the documents listed above & I acknowledge that failure to submit all necessary documents may result in my application being refused or may result in a delay in the processing of my application, if further documents need to be requested by INZ.
我确认我只提交了以上清单中列出的文件材料，并且我知道如果我没有提交所有所需材料而致使新西兰移民局要求我进一步提交其他材料时，可能会导致我的申请被拒签或导致我的申请被延迟受理。
I have chosen to proceed with the application.
我选择继续申请。


Date/日期：
	Name of Applicant
申请人姓名
	Passport No.
护照号码
	Signature 
签字

	
	
	


Signature of the Processing Officer:

材料审核员签字：
